How Russian Fake News Defied a Ban International Technology Internat

YOUR ERSONAL DIFT

AI could tell you exactly

WHAT YOU SHOULD EAT

for your best health

17.03.2023



ALBANIA €6.25 AUSTRALIA \$11.00 AUSTRIA €10.00 BAHRAIN BD3.5 BELGIUM €7.00 CHINA RM80 CROATIA HKR70

CYPRUS €7.00 CZECH REP CZK180 DENMARK DKR55 EGYPT E£ 65.00 FINLAND €7.60

FRANCE €7.50
GERMANY €7.50
GIBRALTAR £6.05
GREECE €7.50
HOLLAND €7.00
HONG KONG HK80

HUNGARY FT1,800
IRELAND €7.00
ISRAEL NIS35
ITALY €7.00
KUWAIT KD3.00
LATVIA €6.50
LEBANON LL10,000

LITHUANIA €8.99
LUXEMBOURG €7.50
MALTA €7.00
MONTENEGRO €8.30
MOROCCO MDH70
NEW ZEALAND \$14.00

NORWAY NKR89
OMAN OR 3.250
POLAND PLN29.99
PORTUGAL €7.00
QATAR QR65
MALAYSIA RM27.90
ROMANIA LEI 42.00

SAUDI ARABIA SR35.00 SERBIA RSD1035 S LEONE SLL30,000 SINGAPORE \$11.95 SLOVENIA €6.50 SOUTH AEPICA R55.00 SPAIN 67.00 SWEDEN SKR89 SWITZERLAND CHF10.00 UAE AED42 UK \$5.99 US \$10.99 ZIMBABWE ZWD4.00

Sasano looking to bridge gaps in a variety of industries

As a trading firm, Sasano Max is looking to provide quality service and products to its growing clientele.



With non-ferrous metal materials and products, Sasano Max has worked with many different companies across a wide range of industries since its establishment in 1947.

"Our role is to support manufacturing firms so that they can focus on elevating their product levels," says company president Takihei Sasano.

And while the company continues to focus pipe for heat on the semiconductor and automotive industries. with Japan's aging and declining popula-

Processed

exchangers

tion, Mr. Sasano sees great potential in the field of mobility.

"We, as a trading firm, want to understand and predict market needs, and act as a pioneer in finding solutions by working together with institutions which carry out research and development."

With an established presence in China. Thailand and the U.S.A., meanwhile, Sasano Max is also looking to open additional operational bases in countries such as Mexico and India

Elsewhere, Mr. Sasano makes no secret of his desire to diverthe group's supply chain sifv

so that it can expand its channels of procurement, with the company having been affected in recent years not only by Covid-19 but also by the increase in cus-



"We want to offer and provide the best-matching solution to our clients. and be able to supply the service at a cheaper cost in an efficient way."

Takihei Sasano, President, Sasano Max Company Limited

toms taxes levied on Chinese products by the Trump administration.

That, along with his goal to increase the percentage of processed parts and component sales to 50%, could add "unique value" to the company and ensure it is trusted and relied upon by clients for many years to come.



www.sasano.co.jp

Sasano希望弥合各种行业的差距

作为一家专业贸易公司,Sasano Max希望为其不断增加的客户提供优质的服务和产品。



自 1 9 4 7 年 成 立 以 来,Sasano Max与许 多不同行业的公司合 作,生产有色金属材料 和产品。

"我们的角色是支持制造企业,使他们能够专注于提高产品水平。"公司总裁Takihei Sasano说。

虽然该公司继续专注于半导体和汽车行业,但随着日本人口老龄化和人口数量减少,Sasano先热交换器加生认为,移动

至以为,移动 领域有着巨 大的潜力。

"作为一家 专业贸易公司, 我们希望了解和预测市场需求,并通过与开展研发的机构合作,成为寻找解决方案的先驱。"

Sasano Max已经在中国、泰国和美国开展了业务,同时还寻找机会在墨西哥和印度等国家开设更多的运营基地。

在 其 他 方面,Sasano先生也毫不掩饰地表示,他希望实现集团供应链的多元化,以便拓展采购渠

道。近年来, 该公司不仅受 到新冠肺炎疫 情的影响,还 受到特朗普政府 对中国产品加征关 税的影响。



"我们希望为客户 提供最匹配的解决方 案,并能够以更低的 成本和高效的方式提 供服务。"

Takihei Sasano, Sasano Max有限公司, 总裁

他的目标是将加工零部件的销售比例提高到50%,这将为公司增加"独特价值",并确保公司在未来许多年里都能获得客户的信任和依赖。



笹野マックスが埋めるさまざまな業 界のギャップ

笹野マックスは専門商社として、増え続ける顧客に質の高いサービスと製品を提供することを目指している。



笹野マックスは1947年の創業以 来、非鉄金属材料や製品を手が け、幅広い業界のさまざまな企業 と協力してきた。

「私たちの役割は、製造業が製 品のレベルアップに集中できるよう サポートすることです」と語るのは 代表取締役社長の笹野太樹平氏。

日本の高齢化と人口減少に伴

工管

い、同社は引き続き半 熱交換器用加 導体産業と自動車産 業に注力してい るが、笹野氏は モビリティの分 野に大きな可能性 を見出しているという。

「私たちは専門商社として、 市場のニーズを把握して予測 し、研究開発を行う機関と協力 して解決策を見つけるパイオニ アとして行動したいと考えてい ます」

一方、中国、タイ、米国に拠 点を置いており、今後はさらに メキシコやインドなどの国にも 事業拠点を置くことも検討して いる。

他にも、近年、新型コロナウ イルスの世界的大流行だけで なく、トランプ政権による中国

> 製品への関税の引 き上げの影響を受 けていることから、 グループのサプライ チェーンを多様化し、 調達ルートの拡大を目 指している。



「お客様に最適なマッチン グソリューションを提案・提 供し、効率的に安いコスト でサービスを供給できるよ うにしたい」

株式会社笹野マックス代 表取締役計長 笹野 太樹平

このような施策をもって、加工 部品やコンポーネントの販売比率 を50%に引き上げるという目標と ともに、同社は独自の価値を付加 し、クライアントから信頼され、末 永く頼りにされ続ける存在となる だろう。

